
PROTOKÓŁ Nr XI/2011 
z przebiegu XI sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 31 maja 2011 roku 

_____________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 14
20

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecny - Mariusz Ceglarski. 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak, który 

przywitał zebranych. Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do porządku sesji, który otrzymali radni 

wprowadza autopoprawkę poprzez wprowadzenie punktów: 11k - z projektem uchwały w sprawie 

nabycia działek pod drogę przy ulicy Okrzei w Dęblinie (został przekazany radnym na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Miasta, był omawiany i opiniowany) oraz 11l – z projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zaniepokojenia dalszą realizacją „Strategii Konsolidacji i Wspierania Rozwoju 

Polskiego Przemysłu Obronnego w latach 2007-2012” w zakresie włączenia Wojskowych 

Zakładów Inżynieryjnych SA w Dęblinie oraz ich konsolidacji z grupą Bumar.  

Ponieważ nie było żadnych uwag ani wniosków przedstawił porządek obrad XI sesji Rady 

Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie stypendiów sportowych Burmistrza Miasta Dęblin za 2010 rok. 

4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

6. Zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Dęblinie za 2010 rok. 

7. Zatwierdzenia zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Dęblinie. 

8. Omówienie stanu bezpieczeństwa i ochrony p.poż. w mieście Dęblin w 2010 roku. 

9. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 rok. 

10. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2010. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2011 r.; 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na realizację zadań z zakresu 

bezpieczeństwa publicznego; 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania 

pod nazwą „Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od drogi krajowej Nr 17 do 

drogi krajowej Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin”; 

e) zmiany Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta 

Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2011; 
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f) opłaty za dodatkową usługę świadczoną w miejskich przedszkolach prowadzonych przez 

Miasto Dęblin; 

g) przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest dla 

Miasta Dęblin na lata 2011 – 2032”; 

h) nabycia zabudowanej działki nr 4080/72 położonej przy ul. Rogowskiego w Dęblinie; 

i) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 3 lat; 

j) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 

k) nabycia działek pod drogę przy ulicy Okrzei w Dęblinie. 

l) wyrażenia zaniepokojenia dalszą realizacją „Strategii Konsolidacji i Wspierania Rozwoju 

Polskiego Przemysłu Obronnego w latach 2007-2012” w zakresie włączenia Wojskowych 

Zakładów Inżynieryjnych S.A. w Dęblinie i Wojskowych Zakładów Lotniczych nr 1 S.A. 

Oddział w Dęblinie oraz ich konsolidacji z grupą Bumar.  

12. Wolne wnioski. 

13. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

14. Zatwierdzenie protokołów z VII, VIII, IX i X sesji Rady Miasta. 

15. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3.  
Wręczenie stypendiów sportowych Burmistrza Miasta Dęblin za 2010 rok. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z uchwałą Rady Miasta stypendia sportowe 

Burmistrza Miasta przyznawane są dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe we 

współzawodnictwie ogólnopolskim i międzynarodowym. W 2011 roku zostały przyznane:  

- Annie Pacholskiej z Uczniowskiego Klubu Sportowego „Olimp” w Kozienicach; 

- Izabeli Grodzickiej i Maciejowi Ługowskiemu z Dęblińskiej Szkoły Tekwon-do; 

- Jarosławowi Mięsiak z Aeroklubu „Orlęta”. 

 

Burmistrz przyznał również wyróżnienia za osiągnięcia w pracy szkoleniowej dla trenerów: 

Jarosława Bigosa; Adama Wetoszki; Janusza Misztala. 

Stypendia i wyróżnienia wręczał Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk oraz 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak. 

 

Ad. pkt 4. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował, że od ostatniej sesji Rady Miasta 

brał udział w komisjach Rady Miasta, w których jest członkiem, a ponadto: 

� 23 marca – uczestniczył w sympozjum naukowym poświęconym śp. prof. Józefowi 

Stanisławowi Tischnerowi; sympozjum odbyło się w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił 

Powietrznych; uczestniczył w nim Biskup Polowy Wojska Polskiego Józef Guzdek. 

� 25 marca – odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miasta w sprawie podjęcia uchwały odnośnie 

weta Prezydenta Rzeczypospolitej w sprawie utworzenia Akademii Lotniczej w Dęblinie. 

� 28 marca – brał udział w sesji Rady Powiatu w Rykach, która również podjęła uchwałę o 

odrzuceniu weta Prezydenta w sprawie utworzenia Akademii Lotniczej w Dęblinie. 

� 1 kwietnia - uczestniczył w przysiędze wojskowej przed pomnikiem Bohaterskim Lotnikom 

Dęblińskiej Szkoły Orląt. 
� 4 kwietnia – uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ; tematem obrad było 

przyjęcie sprawozdania finansowego za 2010 r. 

� 10 kwietnia – wspólnie z Burmistrzem Miasta uczestniczył w obchodach I rocznicy tragedii 

smoleńskiej; została złożona wiązanka przed płytą upamiętniającą to tragiczne wydarzenie. 
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� 11 kwietnia – uczestniczył w debacie publicznej w Zajeździe przy ul. Towarowej na temat 

utworzenia w Dęblinie Akademii Lotniczej; w debacie uczestniczyli również posłowie 

województwa lubelskiego. 

� 12 kwietnia – uroczyście wręczał Pani Grażynie Maziarek nominację Premiera 

Rzeczypospolitej Polskiej na pełniącą obowiązki Burmistrza Miasta. 

� 15 kwietnia – wspólnie z pełniącą obowiązki Burmistrza Grażyną Maziarek uczestniczył w 

Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 w uroczystościach z okazji XXV-lecia nadania szkole imienia 

i wręczenia sztandaru. 

� 16 kwietnia – wspólnie z pełniącą obowiązki Burmistrza Grażyną Maziarek brał udział w 

spotkaniu w Zespole Szkół Zawodowych Nr 2 z okazji X-lecia Małej Rewii Tanecznej 

działającej przy Miejskim Domu Kultury pod kierunkiem pani Małgorzaty Sprawki; były 

wręczane dyplomy, kwiaty i przekazywane życzenia. 

� 21 kwietnia – brał udział w spotkaniu przedświątecznym w Urzędzie Miasta; uczestniczył 

również w takich spotkaniach w zakładach pracy i instytucjach. 

� 27 kwietnia – uczestniczył w spotkaniu wielkanocnym zorganizowanym przez Zarząd 

Rejonowy Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów. 

� 29 kwietnia – uczestniczył w spotkaniu w Liceum Ogólnokształcącym z okazji ukończenia 

nauki przez uczniów klas maturalnych. 

� 29 kwietnia – uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym Klubu Sportowego „Czarni” 

Dęblin. 

� 3 maja – odbyła się msza za ojczyznę w kościele pod wezwaniem Papieża Piusa V; w tym 

samym dniu odbyła się uroczysta sesja Rady Miasta z okazji 220 rocznicy uchwalenia 

Konstytucji 3 Maja; na sesji wręczane były odznaczenia dla rodziców, których co najmniej troje 

dzieci służyło w wojsku.  

� 4 maja – odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miasta, na której została podjęta uchwała w 

sprawie oświaty. 

� od 5 maja - zaczęły odbywać się zebrania sprawozdawczo-wyborcze w osiedlach; w zebraniach 

z ramienia Rady Miasta uczestniczyli również wiceprzewodniczący Rady Miasta. 

� 9 maja – odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miasta, na której odbyło się ślubowanie 

Burmistrza Miasta – Stanisława Włodarczyka po jego ponownym wyborze na Burmistrza 

Miasta. 

�  19 maja – uczestniczył w posiedzeniu Komisji Samorządu i Porządku Publicznego, na którym 

omawiane było bezpieczeństwo na terenie Miasta. 

� 25 maja – uczestniczył w posiedzeniu wszystkich komisji Rady Miasta, na którym omawiane 

było sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Dęblina za 2010 r.  

� 26 maja – wspólnie z Burmistrzem Miasta uczestniczył w Komendzie Powiatowej Straży 

Pożarnej z okazji Święta Strażaka. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie od 16.03.2011 r. do 

30.05.2011 r. przygotowane zostały materiały na dzisiejszą sesję Rady Miasta a ponadto: 

• w dniach 17 – 18 marca brałem udział w Konwencie Wójtów i Burmistrzów Województwa 

Lubelskiego w Kazimierzu Dolnym, gdzie poruszone były następujące sprawy: 

− wpływ funduszy unijnych na rozwój województwa, 

− stan prac nad dokumentami strategicznymi na następny okres programowania unijnego  

(2014-2020), 

− program zagospodarowania azbestu, 

− bieżąca sytuacja w oświacie. 

• 18 marca – odbyło się spotkanie z Komendantem 5. Wojskowego Oddziału Gospodarczego oraz 

przedstawicielami Wyższej Szkoły Oficerska Sił Powietrznych i 4. Skrzydła Lotnictwa 
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Szkolnego na temat usprawnienia oświetlenia ulicznego. Miasto podjęło deklarację przejęcia 

oświetlenia położonego na terenach WSOSP, a oświetlającego ul. Ścibiora; jest 

przygotowywane stosowne porozumienie. 

• 22 marca – dokonano otwarcia ofert w przetargu na budowę osiedlowych stref sportowo-

rekreacyjnych w Dęblinie. Wpłynęło aż 19 ofert z całej Polski. Cena brutto ofert wahała się od 

2.672.605.50 zł do 1.779.325,06 zł. Do wyboru wskazana została najtańsza oferta, którą złożyła 

firma GRETA Sport z Dąbrowy Górniczej. Rozstrzygnięcie przetargu nastąpiło w dniu 8 

kwietnia, a umowa została podpisana w dniu 19 kwietnia. Wykonawca przystąpił do prac 

• 23 marca – otrzymałem pismo z Rejonowego Zarządu Infrastruktury Lublin w sprawie 

ciepłowni. Z pisma wynika, że nie będzie możliwości przekazania ciepłowni miastu Dęblin w 

bieżącym roku. RZI przygotowuje się do zlecenia eksploatacji ciepłowni podmiotowi 

zewnętrznemu na okres 3 lat, z zastrzeżeniem, że ciepłownia może być przekazana miastu po 

roku jej eksploatacji. Tak więc, najwcześniejszy możliwy termin przejęcia ciepłowni przez 

miasto Dęblin - to 1 lipiec 2012 r. 

• 29 marca – odbyło się pierwsze spotkanie w sprawie organizacji Dni Dęblina. Takich spotkań 
do tej pory odbyło się kilka. Termin obchodów w tym roku ustalono na 17 – 19 czerwca. Będzie 

występował zespół „Leszcze”. 

• 29 marca – byłem z wizytą u dyrektora Oddziału Regionalnego Wojskowej Agencji 

Mieszkaniowej w sprawach m.in. pozyskania mieszkań od Agencji, budowy parkingu przy ul. 

Urbanowicza, oświetlenia ulicznego w rejonie willi przy ul. płk Florera. 

• 15 kwietnia – uczestniczyłem w uroczystości XXV-lecia nadania imienia i Sztandaru 

Zespołowi Szkół Zawodowych Nr 1 im. gen. Kleeberga; w tym samym dniu uczestniczyłem 

obchodach święta 1 batalionu drogowo mostowego; 

• 16 kwietnia – brałem udział w uroczystości 10-lecia istnienia zespołu Mała Rewia Taneczna w 

Miejskim Domu Kultury; 

• 18 kwietnia - ukazała się lista projektów na rewitalizację centrów miast po ocenie 

merytorycznej. Nasz projekt uzyskał 86,25 punktów i jest na 8 miejscu listy rankingowej, co 

gwarantuje dofinansowanie. Pozostała ocena strategiczna, która ma być dokonana do 10 

czerwca i wtedy będziemy wiedzieć ostatecznie czy nasz projekt otrzyma dofinansowanie. 

• 9 maja - dokonano otwarcia ofert w przetargu na budowę dróg w ramach projektu rewitalizacji 

centrum miasta. Wpłynęło 10 ofert. Cena wahała się od 277.980 zł do kwoty 38.868 zł, którą 
zaoferowała firma Eurobud ze Skierniewic i ona została wykonawcą zadania. Rozstrzygnięcie 

przetargu nastąpiło w dniu 17 maja i została podpisana umowa. 

• Również w dniu 9 maja ogłoszone zostały wyniki konkursu na wykonywanie zadań z zakresu 

pożytku publicznego. Wybrano do dofinansowania zadania z zakresu kultury fizycznej i sportu 

(kluby Gabaryty, Lob, Libero, Czwórka), zdrowia (ZHR), kultury i tradycji (TPD, PZERiI, 

ZKRPiBWP, OSP, IGNIS), turystyki (ZHR, ZHP, IGNIS, Czwórka). 

• 12 maja - podpisałem porozumienie z Prezydentem Puław w sprawie przystąpienia Dęblina do 

Puławskiego Regionu Gospodarki Odpadami, zgodnie z uchwałą Rady Miasta a to oznacza, że 

będziemy korzystać z puławskiego wysypiska śmieci.  

• W dniach od 13 do 15 maja na terenie Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 im. Gen. Franciszka 

Kleeberga w Dęblinie odbył się pod honorowym patronatem Starosty Powiatu Ryckiego i 

Burmistrza Miasta Dęblin III Integracyjny Ogólnopolski Zlot Drużyn Harcerskich ZHP 

„Nieprzetartego Szlaku” Dęblin 2011 

• 17 maja – brałem udział w posiedzeniu Prezydium Wojewódzkiej Komisji Dialogu 

Społecznego; poruszane były między innymi sprawy rozwoju gospodarczego i turystyki.  

• 17 maja - ogłoszony został konkurs na stanowisko dyrektora Miejskiego Przedszkola Nr 3. 

Oferty można składać do dnia 3 czerwca, do godz. 15
00

. 
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• 18 maja – brałem udział w podsumowaniu I Międzyszkolnego Konkursu TOTUS TUUS 

poświęconego Pamięci Jana Pawła II; konkurs był organizowany przez Zespół Szkół Nr 4. 

• 20 maja – uczestniczyłem w uroczystości nadania Szkole Podstawowej Nr 5 i Liceum 

Ogólnokształcącego Krzyża Czynu Zbrojnego Polskiej Samoobrony na Kresach Wschodnich 

Rzeczypospolitej Polskiej za popularyzowanie i utrwalanie pamięci o ludziach i ich czynach w 

walce o niepodległość Polski podczas II wojny światowej i po jej zakończeniu. Uroczystość 
odbyła się pod Pomnikiem 15 Pułku Piechoty Wilków. 

• 20 maja – uczestniczyłem w jubileuszu 15-lecia Wojskowej Agencji Mieszkaniowej w 

Lublinie. 

• 21 maja – brałem udział w Dniach Drogowca organizowanych w Celejowie przez Generalną 
Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w Lublinie. 

• 24 maja – brałem udział w konferencji poświęconej rozwojowi infrastruktury kolejowej na 

terenie województwa lubelskiego; poruszane były najważniejsze sprawy, które również dotyczą 
Dęblina a więc modernizacja linii numer 7 Warszawa – Lublin i dalej do Dorohuska; linia w 

najbliższym okresie (do 2015 r.) nie będzie modernizowana, jest przygotowywana do 

modernizacji z następnego okresu programowania środków unijnych w latach 2014 -2020, to 

znaczy trwają prace przygotowawcze do wykonania dokumentacji potrzebnej do korzystania z 

dotacji unijnej. 

• 26 maja – zostały opublikowane zostały wyniki konkursu internetowego na najlepszy projekt 

realizowany w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego – w kategorii projektów 

informatycznych nasz projekt „e-dęblin rozwój społeczeństwa informacyjnego” zajął drugie 

miejsce (I miejsce zajęła Biała Podlaska). 

• 26 maja – brałem udział w uroczystościach powiatowych z okazji Dnia Strażaka. 

• 29 maja – brałem udział w dorocznych zawodach powiatowych Ochotniczych Straży 

Pożarnych. OSP-Dęblin Masów zajął 12 miejsce. 

• W dniu 20 maja wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego potwierdzające (po 

przeprowadzeniu kontroli) prawidłowość realizacji projektu unijnego i rozliczenia finansowego 

inwestycji I etapu dróg na osiedlu Wiślana-Żwica, realizowanego z dotacji Regionalnego 

Programu Operacyjnego. 

• Jeśli chodzi o sprawę weta do ustawy o utworzeniu Akademii Lotniczej w Dęblinie – na sesji 

Rady Miasta w dniu 25 marca została podjęta uchwała przesłana do wymienionych w niej 

instytucji. Uchwały o podobnej treści podjęły również inne gminy oraz powiat i sejmik 

województwa; odbyła się również debata publiczna, a w dniu 4 maja sesja specjalna Rady 

Powiatu z udziałem posłów na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej; w dniu 11 maja odbyło się 
posiedzenie Komisji Nauki i Szkolnictwa Wyższego oraz Komisji Obrony Narodowej; Obie 

komisje były za odrzuceniem weta Prezydenta (przy jednym głosie przeciwnym). 

• Zatwierdzone zostały arkusze organizacyjne placówek oświatowych na rok szkoły 2011/12. 

Niestety liczba uczniów zmalała, a co za tym idzie, liczba oddziałów i nauczycieli. Liczba 

uczniów zmalała z 2.217 do 2.187; oddziałów z 109 do 102; etaty nauczycielskie z 237 do 218. 

Lepiej jest w przedszkolach, gdzie wzrosła liczba uczniów z 450 do 476, liczba oddziałów 

pozostała bez zmian (19), natomiast o 1 wzrosły etaty nauczycielskie (38,5 +1). 

• Ogłoszone zostały przetargi na sprzedaż nieruchomości gminnych (poprzedzone uchwałami 

Rady Miasta):  

a) działki nr 4080/33 o pow. 0,3316 ha położonej w Dęblinie przy ul. gen. Kowalskiego w 

Osiedlu Lotnisko; działka przeznaczona jest pod zabudowę budynkiem mieszkalno-

usługowym, cena wywoławcza wynosi 210.000 zł netto, wpłata wadium do 13.06.2011r., 

godz. 17
00

, licytacja – w dn. 16.06.11 r. godz. 10
00

. 

b) lokalu mieszkalnego położonego w Dęblinie na Osiedlu Wiślana 41 m. 12 o pow: 35,62 

m
2
; cena wywoławcza 100.000 zł; wpłata wadium do dnia 6 czerwca br., licytacja - w dniu 

9.06.11 r. o godz. 9
00

. 
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c) działki nr 75 o pow. 0,0223 ha położonej w Dęblinie przy ul. Wiejskiej; zgodnie z planem 

zagospodarowania przestrzennego Masów II w Dęblinie, działka nr 75 leży w terenach 

przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną z dopuszczeniem usług; cena 

wywoławcza – 10.000 zł (netto); wpłata wadium do dn. 06.06.11 r. licytacja - 9.06.11 r. o 

godz. 11
00

. 

d) sprzedaż nieruchomości w ułamkowej części w działce gruntu położonej w Dęblinie przy 

ulicy Modrzyckiej, oznaczonej numerem geodezyjnym 4263 o pow. 0,3919 ha, z 

przeznaczeniem pod budowę garaży; cena wywoławcza udziału od 1.500 zł; termin 

wniesienia wadium – do dn. 13 czerwca; termin przetargu – 16 czerwca, godz. 12
00

. 

• Miesiąc maj był również miesiącem zebrań mieszkańców pod kątem wyborów nowych 

zarządów osiedlowych. Zebrania odbyły się we wszystkich osiedlach, ale nie we wszystkich 

zostały wybrane zarządy z powodu zbyt małej frekwencji; dlatego też zebrania muszą odbyć 
się ponownie. 

• Chciałem też poinformować, że w dniu 9 maja br. objąłem mandat burmistrza po ponownym 

liczeniu głosów w dniu 28 kwietnia. Na te ustalenia komisji wyborczych Komitet XXI Wieku 

złożył protest, który jest rozpatrywany. W dniu 21 maja odbyła się pierwsza rozprawa i Sąd po 

wysłuchaniu uczestników postanowił jeszcze raz poprosić o karty do głosowania. Karty zostały 

dostarczone do Lublina i na 3 czerwca wyznaczona jest kolejna rozprawa w tej sprawie.  

 

Ad. pkt 5. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Ryszard Karpiński: 
− wnioskował, aby przy oznakowaniu ulic Lipowa i Konopnickiej były przestrzegane przepisy o 

ruchu drogowym, jeśli chodzi o oznakowanie znakiem drogowym D-40 „strefa zamieszkania” 

− wnioskował o pomalowanie ronda na skrzyżowaniu ulic Lipowej i Tysiąclecia farbą 
odblaskową, ponieważ dla poruszających się w porze nocnej jest ono niewidoczne; 

− powiedział, że w ramach projektu pod nazwą „e-Dęblin” rozwój społeczeństwa 

informacyjnego” została zmodernizowana sala konferencyjna Urzędu Miasta i zakupione 

laptopy, które były rozstawione przed każdym radnym, ale obecnie ich nie ma i w związku z 

tym zapytuje: czy laptopy zostały zakupione z udziałem środków unijnych; jaki cel był zakupu 

tych laptopów i komu miały służyć; gdzie się podziały, kto ich obecnie zużytkowuje lub 

przechowuje; czy będą dostępne radnym VI kadencji i od kiedy. 

− przedłożył publikację o utworzeniu powiatu rycko-garwolińskiego i zadał pytania: czy zapadły 

decyzje, których mieszkańcy Dęblina nie wiedzą; kto jest twórcą takiego planu 

uwzględniającego w przyszłości zmianę przynależności administracyjnej Dęblina do 

województwa mazowieckiego; z kim był konsultowany ten pomysł; publikacja ma wielu 

sponsorów – czyżby to oni byli inicjatorami nowego powiatu i wspierali zamierzenia; jednym ze 

sponsorów jest gminna spółka – jaki był cel takiej reklamy; co mają do powiedzenia radni 

powiatowi na pomysł utworzenia powiatu rycko-garwolińskiego. 

Radny Stanisław Kopacz: 
− wnioskował o podcięcie bardzo nisko rosnących gałęzi drzew przy chodniku ulicy 15 Pułku 

Piechoty Wilków (droga 48) przy skręcie w prawo do kina Twierdza – prosił o jak najszybsze 

wykonanie tych prac; 

− prosił o skierowanie pracownika Urzędu w okolice przedszkola nr 3 przy ulicy 15 PPWilków w 

celu obejrzenia rosnących tam akacji, ponieważ jedna w środku jest pusta a pozostałe mają 
bardzo duże konary. 

Radny Mirosław Krawczak: 
− podziękował za wykonanie ławeczki na przystanku koło szpitala przy ul. Spacerowej. 
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− poinformował, że droga rowerowa wzdłuż ulicy Spacerowej na odcinku Ogrodów Działkowych 

jest w bardzo złym stanie i grozi zawaleniem się w dół - zdaniem radnego przyczyną takiego 

stanu jest duży ciągnik koszący trawę na odległość 0,5 m od drogi rowerowej; 

− powiedział, że nadal odbywa się wywóz nieczystości na starą oczyszczalnię przy ulicy 

Spacerowej, przybywa worków i upalne dni przejść tamtędy nie można, taki jest fetor; 

− na całym osiedlu Lotnisko nie ma żadnych oznakowanych przejść dla pieszych, praktycznie nie 

ma przejścia z wieżowców do Jubilata; 

− był już poruszany temat barierki przy schodkach do amfiteatru przy „Dziupli” – obecnie jest lato 

i jakoś ludzie dają sobie radę, ale jak przyjdzie zima, może dojść do tragedii; 

− przy drodze dojazdowej do wiaduktu (od strony Dęblina po prawej stronie) jest wielka dziura i 

nie była wcale łatana (nie widać nawet kamyków). 

Radna Danuta Krajewska: 
− wnioskowała o wykonanie przejścia dla pieszych z ulicy Ogrodowej przez ulicę 1 Maja; 

− wnioskowała o utwardzenie ulic: Frycza Modrzewskiego, Księcia Witolda, Zyndrama z 

Maszkowic; 

− zwróciła się z prośbą o dokonanie przeglądu placu zabaw oraz piaskownicy w osiedlu 

Jagiellońskie oraz wymianę piachu w piaskownicy; 

− wnioskowała o usunięcie metalowych urządzeń zabawowych przy boisku w osiedlu 

Jagiellońskie w miejscu dawnego placu zabaw; 

− wnioskowała o ustawienie na placu zabaw tablicy z regulaminem korzystania z placu zabaw; 

− wnioskowała o zmianę obecnej tablicy ogłoszeniowej usytuowanej przy placu zabaw w osiedlu 

Jagiellońskie na tablicę zamykaną, służącą tylko dla zarządu osiedla; 

− wnioskowała o utwardzenie boiska wielofunkcyjnego warstwą asfaltową lub betonową.  
− zapytała czy istnieje realna możliwość wykonania ciągu pieszego przy ulicy Kazimierza 

Jagiellończyka. 

Radny Witold Kleczkowski: 
− wnioskował o kontrolę stanu technicznego wszystkich gminnych placów zabaw w mieście – 

chciałby, aby ta kontrola zakończyła się wnioskami, ponieważ dochodzą do niego słuchy, że nie 

wszystkie urządzenia są sprawne technicznie, jak również nie wszystkie są ogrodzone, co jest 

bardzo niebezpieczne, gdy w pobliżu jest ulica; 

− zdaniem radnego powstaje kilka „Orlików”, ale nie tyle, ile jest osiedli, dlatego potrzeba pomóc 

dzieciom, tam gdzie ich nie będzie, poprzez nawiezienie ziemi i posianie trawy; 

− poruszył sprawę zakończenia chodnika na ulicy Podchorążych i przejście w wylewkę betonową, 
która się pokruszyła – prosił o okrawężnikowanie, co zabezpieczy przed dalszym 

zdewastowaniem. Dodał też, że stare płyty chodnikowe posiadają tak duże zapadnięcia, że 

należy ich poprawić, ponieważ może dojść do wypadku.  

 

Ad. pkt 6. 
Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Dęblinie za 2010 rok. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej zobowiązany jest sporządzić roczne sprawozdanie 

finansowe z działalności jednostki i przedstawić je do zatwierdzenia Radzie Miasta, która 

zatwierdza przedłożone sprawozdanie nie później niż w ciągu 6 miesięcy od dnia bilansowego. 

Sprawozdanie finansowe SPZOZ za 2010 rok wpłynęło w dniu 28 marca 2011 r. natomiast Rada 

Społeczna SP ZOZ w uchwale Nr 2/2011 z dnia 4 kwietnia 2011 r. pozytywnie go zaopiniowała. 

W związku z powyższym przedkłada sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej do zatwierdzenia Radzie Miasta. 
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Głos zabrała główna księgowa SPZOZ pani Zofia Siwek, która poinformowała, że na koniec 2010 

roku przychodnia osiągnęła zysk w wysokości 20 tys. zł. Wzrosły środki trwałe, ponieważ z 

pomocą Urzędu Miasta został zakupiony nowoczesny aparat do USG rozszerzony zakres badań 
diagnostycznych. Dodała również, że sytuacja finansowa przychodni byłaby zadowalająca, gdyby 

nie straty z lat ubiegłych i kredyt spłacany jeszcze przez kilka lat.    

 

Dyrektor SPZOZ Leon Famulak podziękował w imieniu całej załogi władzom Miasta za 

życzliwość i zrozumienie ciężkiej pracy służby zdrowia i za okazaną pomoc finansową.  
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej – Waldemar Warenica przekazał 

pozytywną opinię Komisji i podziękował dyrektorowi za ciężką pracę i za to, że potrafi w tych 

ciężkich czasach utrzymać publiczny ośrodek. 

 

W dyskusji głos zabrała radna Beata Amarowicz, która zapytała, dlaczego w bilansie (aktywy) 

jest podana inna kwota odnośnie wartości budynku niż w objaśnieniach, poza tym radnej wydaje 

się, że wartość budynku jest zaniżona. 

 

Księgowa SPZOZ wyjaśniła, że w bilansie została podana wartość netto budynku, natomiast w 

objaśnieniach jest podana wartość brutto i stąd wynika różnica. 

 

Przewodniczący Rady Miasta podziękował dyrektorowi i wszystkim pracownikom za ciężką 
pracę na rzecz mieszkańców naszego miasta, obiecał również pomoc finansową, jeśli budżet Miasta 

na to pozwoli.  

   

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/34/2011 w sprawie zatwierdzenie sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2010 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

   

Ad. pkt 7. 
Uchwała w sprawie zmian w statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Dęblinie. 
 

Dyrektor SPZOZ Leon Famulak poinformował, że głównym powodem wprowadzenia zmian w 

Statucie Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie jest wpisanie w pionie 

działalności leczniczej – pracowni fizjoterapii. Zakład obecnie posiada przedmiotową pracownię, 
pozytywnie zaopiniowaną przez Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny w Rykach, lecz brak 

jest jej wpisu w księdze rejestru zakładów opieki zdrowotnej prowadzonej przez Wojewodę, co 

powoduje, że nie może realizować świadczeń w tym zakresie.   

 

Burmistrz Miasta poinformował, że Rada Społeczna SPZOZ w dniu 4 kwietnia br. również 
podjęła uchwałę w sprawie zmian w statucie SPZOZ. Uchwała Rady Społecznej oraz uchwała Rady 

Miasta niezbędne są niezbędne do dokonania zmian w księdze rejestrowej zakładów opieki 

zdrowotnej. Pozostałe wprowadzone zmiany mają na celu uaktualnienie struktury organizacyjnej 

Zakładu oraz poprawę zarządzania.  

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 głosów (jednogłośnie). 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/35/2011 w sprawie zmian w statucie Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 8. 
Omówienie stanu bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej w mieście Dęblin w 2010 r. 
 

Komendant Powiatowy Straży Pożarnej w Rykach – Krzysztof Miłosz przedstawił obszerną 
informację o stanie bezpieczeństwa miasta Dęblin w zakresie ochrony przeciwpożarowej. 

Powiedział między innymi, że na terenie Dęblina w 2010 roku odnotowano łącznie 235 zdarzeń, 
które wymagały podjęcia działań interwencyjnych przez straż pożarną. Na 65 pożarów, jakie miały 

miejsce na terenie naszego miasta, najwięcej było pożarów suchych traw na poboczach dróg i 

szlaków kolejowych. W ubiegłym roku odnotowano na terenie miasta niewielki wzrost ogólnej 

liczy pożarów, zwiększyła się też liczba tych, których przyczyną była głownie nieostrożność 
mieszkańców lub nieprzestrzeganie podstawowych przepisów przeciwpożarowych. W akcjach 

ratowniczo-gaśniczych prowadzonych na terenie Dęblina brało udział łącznie 346 zastępów straży 

pożarnej. Jednostka OSP Dęblin-Masów odnotowała łącznie 62 wyjazdy do zdarzeń, 36 razy 

wyjeżdżała do gaszenia pożarów i 26 razy do usuwania miejscowych zagrożeń. Tylko 8 wyjazdów 

OSP Dęblin Masów było poza teren miasta. W ubiegłym OSP Masów odnotowała największą 
liczbę wyjazdów do zdarzeń wśród jednostek OSP działających w powiecie.  

Komenda Powiatowa PSP w Rykach realizowała w 2010 r. na terenie powiatu ustawowe 

zadania w zakresie nadzoru nad przestrzeganiem przepisów ppoż. oraz rozpoznawania zagrożeń 
pożarowych i innych miejscowych zagrożeń – w ramach tych działań przeprowadzono kontrole w 

24 obiektach zlokalizowanych na terenie Dęblina. Podczas kontroli stwierdzono łącznie 34 

nieprawidłowości.  

Od 12 listopada 2007 r. działa w Dęblinie czasowy Posterunek Państwowej Straży Pożarnej. 

Posterunek utworzono w celu poprawy jakości zabezpieczenia operacyjnego terenu miasta Dęblin. 

Siły posterunku stacjonują w wydzielonych pomieszczeniach strażnicy OSP Dęblin-Masów. W 

posterunku całodobowo służbę pełni 3 osobowy zastęp strażaków KP PSP Ryki. Całość informacji 

stanowi załącznik do protokółu. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Dęblinie – podkom. mgr Sebastian Gral przedstawił 

informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz działaniach policji na terenie 

miasta Dęblina. Stan bezpieczeństwa w roku 2010 pozostał na poziomie zbliżonym do roku 2009, 

stwierdzono ogółem 434 przestępstwa, z czego 364 wykryto, co kształtuje skuteczność na dobrym 

poziomie 83,3%. W 2010 roku nastąpił znaczny wzrost dynamiki przestępstw stwierdzonych. 

Wpływ na tą sytuację miało kilka czynników, jednak najpoważniejszym był ogólnoświatowy 

kryzys gospodarczy. Do kraju, w tym do Dęblina powrócili z zagranicy mieszkańcy naszego miasta, 

którzy wcześniej byli notowani, jako sprawcy rożnego rodzaju przestępstw i wykroczeń. Na terenie 

Dęblina w WSOSP otwarto nowe kierunki studiów cywilnych, co wiązało się z napływem większej 

liczby osób i pojazdów. Potencjalni studenci stawali się zarówno pokrzywdzonymi jak i sprawcami 

przestępstw. Z danych statystycznych wynika, że odnotowany jest znaczny wzrost przestępczości 

na terenie Dęblina z kategorii kradzież z włamaniem, gdzie stwierdzono o 18 przestępstw więcej 

niż w roku 2009. W kategorii przestępstwa z rozbojem nastąpił spadek w porównaniu do 2009 r. 

Jeśli chodzi o kradzieże z włamaniem odnotowano włamania do sklepów, piwnic oraz do 

samochodów - najwięcej tego typu przypadków ujawniono na terenie osiedla Lotnisko i Wiślana. 

W 2010 roku na drogach miasta Dęblina zaistniało 12 wypadków drogowych, w których 

odnotowano 11 osób rannych i 2 osoby zabite. W dalszym ciągu najbardziej zagrożonym miejscem 

gdzie najwięcej zaistniało wypadków jest ciąg drogi krajowej 48 Dęblin-Moszczanka. W 2010 r. 

odnotowano znaczny spadek wykroczeń na terenie dworca PKP. W znacznej części na poprawę 
bezpieczeństwa, w tym w zakresie miała wpływ kamera monitorująca rejon dworca zarówno 

wewnątrz jak i zewnątrz. Całość informacji stanowi załącznik do protokółu. 
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Komendant Posterunku Straży Ochrony Kolei – mgr Grzegorz Mazurek w informacji w 

zakresie bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta poinformował, że obszar nadzorowany 

przez funkcjonariuszy Posterunku to odcinek od stacji Pilawa do stacji Nałęczów oraz od stacji 

Okrzeja do mostu na rzece Wisła.  Podczas patroli ściśle współpracowano z Policją i Żandarmerią 
Wojskową. N terenie miasta zanotowano 29 zdarzeń, z czego 17 zostało wykrytych oraz ujęto 21 

sprawców, którzy zostali przekazani do dyspozycji Policji. W dużym stopniu były to osoby 

zakłócające porządek w pociągach i stacji osobowej oraz dokonujące kradzieży elementów 

metalowych z terenu stacji towarowej. Cyklicznie przeprowadzono kontrole punktów skupu złomu. 

Podczas czynności służbowych ukarano mandatami karnymi 282 osoby na kwotę 19 880 zł w tym 

39 mieszkańców Dęblina (3050 zł). Ponadto skierowano do sądu 9 wniosków, w tym trzy 

dotyczące mieszkańców Dęblina. Posterunek Straży uczestniczył również w życiu środowiska 

lokalnego, funkcjonariusze aktywnie brali udział w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy, 

Dniach Dęblina w organizacji Dnia Dziecka na kolei. Całość informacji stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Przystąpiono dyskusji. 

 

Radny Stanisław Kopacz – podziękował policji za jej pracę, za patrole, których plusem jest to, że 

są organizowane o odpowiednich porach dnia i nocy. 

 

Radna Beata Amarowicz – zadała pytanie, jaki procent przestępstw był popełniany przez naszych 

mieszkańców, ponieważ z informacji wynika, że bardzo dużo przestępstw zostało popełnionych na 

tzw. „gościnnych występach”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady W.Kleczkowski zadał pytanie, czy była już w tym roku kontrola 

wałów na Wieprzu, czy odbywana jest tylko w przypadku niepokojących sygnałów. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Waldemar Chochowski przeprosił za nieobecność prezesa OSP  - 

Sebastiana Bargiełowskiego i poinformował, że może odpowiadać na pytania, ponieważ jest 

członkiem zarządu OSP. Podkreślił, że na posiedzeniu Komisji Samorządu i Porządku Publicznego, 

na którym uczestniczył Zastępca Komendanta Komisariatu Policji była rozmowa o zajeździe na 

Towarowej, gdzie kiedyś było bardzo dużo wesel, obecnie jest ich coraz mniej, za to przybywa 

dużych dyskotek i radny zaapelował do rodziców, aby uważali na swoje dzieci, interesowali się 
gdzie są i co robią, ponieważ został już tam zatrzymany diler narkotyków i dużo osób kreci się pod 

wpływem alkoholu.    

 

Radny Krzysztof Karbowski – jest zdania, że potrzebne jest w Dęblinie skuteczne kontrolowanie 

miejsc publicznych (drogi krajowej, dworca PKP i inn.). Następnie radny mówił o kulturze 

rowerowej w mieście.  

 
Burmistrz Miasta powiedział, że wiele problemów pada na różnych spotkaniach i zebraniach 

osiedlowych i chociaż bardzo dużo zostało omówione na posiedzeniu Komisji Samorządu i 

Porządku Publicznego, trzeba też mówić o problemach na sesji. Następnie powiedział, że dla służb, 

które odpowiadają za bezpieczeństwo, jest to praca niebezpieczna i niewdzięczna. Jak pokazują 
statystki – nie jest źle, ale z drugiej strony, jeśli statystyki są coraz lepsze odbija się to 

zmniejszaniem etatów i to jest niestety przykra rzeczywistość. Najczęściej mieszkańców irytują 
drobne przestępstwa, czy wykroczenia, które poprzez ilość są bardzo uciążliwe, takie jak 

zaśmiecanie i tworzenie dzikich wysypisk, złe zachowania na imprezach, picie alkoholu w 

miejscach publicznych, ale ma nadzieję, że te wykroczenia będą też z konsekwencją tępione.   
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 Burmistrz podziękował wszystkim służbom: policjantom, funkcjonariuszom Służby Kolei, 

Żandarmerii Wojskowej za to co robią, za ich ciężką pracę i zadeklarował, na ile to będzie możliwe 

współpracę, współdziałanie, również pomoc finansową i rzeczową ze strony Miasta, tak aby było 

zapewnione właściwe funkcjonowanie służb znajdujących się na terenie naszego Miasta. Również 
serdeczne podziękowanie złożył strażakom na ręce Komendanta Powiatowego Straży Pożarnej, ze 

szczególnym uwzględnieniem strażaków z OSP Masów, dzięki których pracy czujemy się 
bezpiecznie.  

 Burmistrz zgodził się z radnym Karbowskim, że przez modernizację ciągów drogowych 

można poprawić poziom bezpieczeństwa, dodał również, że wprowadzany jest też w coraz 

większym zakresie monitoring ulic.     

 
Komendant Powiatowy SP – Krzysztof Miłosz odpowiedział, że straż pożarna jest służbą 
ratowniczą i do jej zadań nie należy prowadzenie kontroli wałów, natomiast, jeśli powstanie 

zagrożenie, często z własnej inicjatywy prowadzimy działanie monitorujące i od razu reagujemy, 

jeśli zajdzie taka potrzeba. Natomiast za stan wałów odpowiada Wojewódzki Zarząd Melioracji i 

Urządzeń Wodnych w Lublinie.  

 

Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych – Michał Dziubka w uzupełnieniu 

dodał, że przegląd wałów należy również do Urzędu Miasta i wspólnie z Wojewódzkim Zarządem 

Melioracji i Urządzeń Wodnych Inspektorat w Rykach dwa razy w roku (wiosna i jesień) dokonują 
przeglądu obwałowań na rzece Wisła i rzece Wieprz. W ubiegłym roku, kiedy fala pięciokrotnie 

przechodziła przez nasze miasto był wykonany bardzo szczegółowy przegląd na obu 

obwałowaniach, do którego zostali powołani pracownicy nadzoru budowlanego i czego skutkiem 

było później opracowanie modernizacji wału na rzece Wisła.  

 
Ad. pkt 9. 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 rok. 
 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Barbara Bochyńska powiedziała, że Ośrodek Pomocy 

Społecznej działa w ramach realizacji zadań administracji rządowej i samorządowej w zakresie 

pomocy społecznej. Celem działalności Ośrodka jest pomoc osobom i rodzinom w przezwyciężeniu 

trudnych sytuacji, których nie są one w stanie pokonać, wykorzystując własne środki, możliwości i 

uprawnienia. Ośrodek Pomocy Społecznej jest jednostką pierwszego kontaktu dla osób 

potrzebujących pomocy i wsparcia i jest w nim zatrudnionych 22 osoby. Analizując sytuację 
społeczną stwierdzamy, że główne problemy społeczne występujące na terenie naszej gminy są 
podobne jak w latach ubiegłych i skupiają się wokół zjawisk takich jak: ubóstwo, bezrobocie, 

długotrwała lub ciężka choroba, niepełnosprawność, starzenie się społeczności lokalnej. 

Pracownicy Ośrodka w ramach prowadzenia pracy socjalnej stale współpracują z: Komisariatem 

Policji; Sądem Rejonowym i Kuratorskim Zespołem Służy Sądowej; Miejską Komisja 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych; Placówką Okręgową oraz Terenową PCK; placówkami 

lecznictwa odwykowego; placówkami służby zdrowia; placówkami oświatowymi; samorządem 

lokalnym. W 2010 r. realizowano również zadania merytoryczne we współpracy z Punktem 

Informacyjno-Konsultacyjnym Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz wszystkimi służbami, 

które zapewniają bezpieczeństwo i dają wsparcie osobom i rodzinom znajdującym się w 

szczególnie trudnej sytuacji życiowej i kryzysie. 

 OPS przy współpracy z Zarządami Osiedli od kilku lat uczestniczy również w realizacji programu 

„Dostarczanie żywności dla najuboższej ludności Unii Europejskiej”. Bierze też udział w akcjach 

„Podziel się posiłkiem” i „świąteczna zbiórka żywności” organizowanych przez Bank Żywności w 

Lublinie. Formą pomocy skierowaną głównie do dzieci i młodzieży jest akcja „Pomóż Dzieciom 

Przetrwać Zimę”. Ośrodek Pomocy Społecznej od 2008 roku realizuje projekt systemowy „Mały 
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krok- Duży efekt”. Celem głównym projektu jest zapewnienie równego dostępu do zatrudnienia 

osobom zagrożonym wykluczeniem społecznym.  

Priorytetową działalnością OPS jest prowadzenie szeroko rozumianej pracy socjalnej. 

Istnieje zapotrzebowanie na specjalistyczne porady w zakresie rozwiązywania problemów, oraz 

wskazywanie możliwości korzystania z zasobów w najbliższym środowisku. W związku z 

powyższym z inicjatywy Ośrodka Pomocy Społecznej i Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych uruchomiono Punkt Konsultacyjny dla Ofiar Przemocy w Rodzinie – 

zgodnie z realizacją projektu socjalnego „Przemoc nigdy sama się nie kończy” – rozszerzenie 

skutecznych form pomocy dla osób doświadczających przemocy na terenie gminy Dęblin.  

Osoby, które mimo udzielanej pomocy nie mogą funkcjonować w środowisku kierowane są do 

Domów Pomocy Społecznej. Obecnie w DPS przebywa 12 mieszkańców. Ośrodek Pomocy 

Społecznej świadczy, także pomoc dla dzieci autystycznych w postaci specjalistycznych usług 

opiekuńczych. W bieżącym roku taką formą pomocy objęta jest 1 rodzina.  

  Duży problem na terenie Dęblina stanowi bezrobocie. Problem ten rozwiązywany jest przy 

ścisłej współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy oraz zakładami pracy na terenie Dęblina i okolic 

w ramach Programu Walki z Bezrobociem na terenie naszego Miasta.  

Całość informacji stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Problematyki Socjalnej – Waldemar Warenica przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. Powiedział, że wysoko podniesiona poprzeczka, jeśli chodzi o pracę 
Ośrodka to zasługa Pani Grażyny Maziarek poprzedniej kierownik a obecnej Zastępcy Burmistrza 

Miasta. Dodał również, że działalność ośrodka jest bardzo konieczna i bardzo dobra na terenie 

miasta, jest pełen podziwu, uznania dla pracy i chciał podziękować. 
 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej - Magdalena Piechota złożyła 

podziękowania w imieniu własnym i placówek, które współpracują z OPS za twórczą, ciężką pracę, 
za perspektywiczne diagnozowanie potrzeb środowiska na szeroką skalę. Jest zdania, że ta praca w 

przyszłości przyniesie owoce, ponieważ zmieni się świadomość ludzi.  

 

Przewodniczący Rady Miasta – powiedział, że z codziennej obserwacji widzi, że każdy 

pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej stara się jak najlepiej pracować. Zarządy Osiedlowe mają 
przykład dobrej współpracy, jeśli chodzi o pozyskiwanie i rozdawanie żywności dla osiedli. 

Przyłącza się do podziękowań za tą trudną i niewdzięczną pracę. 
 

Przystąpiono do głosowania sprawozdania. W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” 

przyjęciem sprawozdania było 13 głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2010 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 10. 
Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 
rok 2010. 
 
Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Społecznych – Michał Dziubka poinformował, że 

ustawa o działalności pożytku publicznego i wolontariacie nakłada na Burmistrza obowiązek 

przekazania Radzie Miasta sprawozdania z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi w roku poprzednim. Program współpracy przyjmowany jest na początku każdego 

roku przez Radę Miasta, aby organizacje pozarządowe wspólnie z Miastem mogły realizować 
wspólne cele.  
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Współpraca miasta z organizacjami pozarządowymi odbywa się w formie finansowej  

i pozafinansowej.  

Forma finansowa jest to zlecanie organizacjom pozarządowym zadań publicznych wraz z 

udzieleniem dotacji na sfinansowanie ich realizacji - odbywało się po przeprowadzeniu otwartego 

konkursów ofert. W 2010 roku w celu wyboru ofert Burmistrz Miasta powołał komisję 
konkursową, właściwą dla zakresu spraw będących przedmiotem konkursu. Ogłoszony konkurs 

zawierał 14 zadań, które obejmowały: kulturę fizyczną i sport, turystykę i krajoznawstwo, kulturę, 
upowszechnianie kultury oraz promocję miasta, ochronę i promocję zdrowia. Do konkursu 

przystąpiło 8 stowarzyszeń składając 11 ofert. Wymogi formalne zostały spełnione przez 6 

oferentów natomiast dwóch (Uczniowski Klub Sportowy „Gabaryty” oraz Uczniowski Klub 

Sportowy „Czwórka”) nie spełniło wymogów formalnych. Oferty nie podlegały ocenie, ponieważ 
były niekompletne i nie zawierały wszystkich danych. Na 14 zadań ogłoszonych w konkursie na 4 

zadania nie wpłynęła żadna oferta.  

Ogólna kwota wydatkowana w 2010 r. przez Miasto Dęblin na wspieranie zadań publicznych 

zleconych w formie dotacji wyniosła 47.400,00 zł. Umowy na realizację zadań zostały podpisane  

z 5 organizacjami pozarządowymi. 

Jeden oferent (Uczniowski Klub Sportowy przy Zespole Szkół Zawodowych Nr 1 w Dęblinie), 

który przystąpił do konkursu i spełnił wszystkie wymogi konkursowe zrezygnował z podpisania 

umowy nie podając przyczyny. 

W ramach współpracy pozafinansowej Miasto zapewniło organizacjom pozarządowym 

wsparcie w postaci bezpłatnego udostępnienia lokali i pomieszczeń. Udostępnione pomieszczenia 

były wykorzystane przez w/w organizacje na prowadzenie działalności statutowej. 

Miasto Dęblin współpracuje ze wszystkimi organizacjami pozarządowymi zarówno tymi, które 

realizują zadania własne gminy, jak i z tymi, które nie otrzymują wsparcia finansowego. 

Współpraca ta ma charakter trwały i sformalizowany w oparciu o uchwalany rokrocznie program 

współpracy. Wydział Spraw Obywatelskich i Społecznych prowadzi i aktualizuje na potrzeby 

gminy wykaz organizacji z terenu miasta (obecnie jest ich 35). Zgodnie z ustawą prawo o 

stowarzyszeniach, prowadzenie rejestru organizacji pozarządowych jest we właściwości starosty.  

 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie.  
 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania sprawozdania z realizacji 

Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2010. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem sprawozdania było 14 głosów 

(jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Dęblin z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2010. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 

 

Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Witold Kleczkowski. 
 
Ad. pkt 11a. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2011 r. 
 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały wprowadzono 

zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie: decyzji budżetowej Wojewody 

Lubelskiego oraz wewnętrznych decyzji i potrzeb: 

� Na podstawie decyzji budżetowej Wojewody Lubelskiego zwiększono budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 2.500 zł w dziale – Działalność usługowa - rozdział – 
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cmentarze. Są to środki pochodzące z dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadań z 

zakresu utrzymania grobów i cmentarzy wojennych. 

� Na podstawie pisma Warsztatów Terapii Zajęciowej zwiększono budżet po stronie dochodów i 

wydatków o kwotę 2.000 zł w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, 

rozdział – Rehabilitacja zawodowa i społeczna osób niepełnosprawnych. Są to środki własne z 

tytułu sprzedaży wyrobów, które przeznacza się na wydatki bieżące. 

� Na podstawie wniosku o dofinansowanie projektu, zmniejszono budżet po stronie dochodów i 

wydatków o kwotę 8.055 zł w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, 

rozdział – Pozostała działalność. Są to środki pochodzące z budżetu środków europejskich, z 

Europejskiego Funduszu Społecznego oraz z budżetu państwa, w ramach Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki na sfinansowanie projektu „Mały krok – duży efekt”, w ramach 

priorytetu VII - „Promocja integracji społecznej”, działania 7.1 - „Rozwój i upowszechnianie 

aktywnej integracji”, realizowanego przez Ośrodek Pomocy Społecznej.  

� Na skutek oszczędności poprzetargowych i rozliczenia kosztów poniesionych w 2010 r., 

zmniejszono budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 512 863 zł w dziale – Kultura 

fizyczna, rozdział – Pozostała działalność. Są to środki przeznaczone na dofinansowanie 

projektu: „Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych w Dęblinie”, 

współfinansowanego z budżetu środków europejskich, w ramach RPOWL, osi Priorytetowej 

VIII – Infrastruktura społeczna, Działania 8.2. – Infrastruktura szkolna i sportowa.  

� Z inicjatywy Burmistrza Miasta proponowane są następujące zmiany po stronie dochodów i 

wydatków budżetowych: 

− zwiększenie środków po stronie dochodów budżetowych w dziale – Transport i łączność, 
rozdział – Pozostała działalność, z tytułu wpływów za umieszczenie reklam na gruncie 

stanowiącym własność miasta o kwotę 5 000 zł ; w dziale – Dochody od osób prawnych i 

fizycznych (…), rozdział - wpływy z innych opłat stanowiących dochody j.s.t., o kwotę 10 

000 zł; 

− zmniejszenie środków po stronie wydatków budżetowych w dziale – Różne rozliczenia,  

rozdział – Rezerwy ogólne o kwotę 50.000 zł, z przeznaczeniem m. in. na zadanie 

inwestycyjne – Utworzenie szkolnych placów zabaw przy SP Nr 2; w dziale – Gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska, rozdział – Pozostała działalność o kwotę 100.000 zł, na 

zadanie inwestycyjne - Rewitalizacja centrum miasta, ze względu na to, że wniosek nie 

przeszedł jeszcze wszystkich ocen kwalifikacyjnych do dofinansowania i prawdopodobnie 

realizacja rzeczowa tej inwestycji zostanie przesunięta na następny rok, w dziale – Kultura 

fizyczna, rozdział – Pozostała działalność o kwotę 50.000 zł, zadanie inwestycyjne: 

„Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych w Dęblinie”. Zmniejszenie dotyczy 

środków własnych; 

− zwiększenie środków po stronie wydatków budżetowych: w dziale – Oświata i wychowanie, 

w rozdział – Szkoły podstawowe o kwotę 100.000 zł, na zadanie inwestycyjne – utworzenie 

szkolnych placów zabaw przy SP Nr 2 w celu zabezpieczenia wkładu własnego 

finansowanego częściowo z dotacji wojewody, w ramach rządowego programu „Radosna 

szkoła”; - w dziale – Pomoc społeczna - Domy pomocy społecznej o kwotę 25 000 zł  z 

powodu znacznego zwiększenia kosztu utrzymania klientów DPS-ów, -  składki na 

ubezpieczenia społeczne (...) o kwotę 4 000 zł, - Zasiłki stałe o kwotę 66 000 zł, - w dziale – 

Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdział – Pomoc materialna dla uczniów o kwotę 20 

000 zł. 

− dokonanie przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między rozdziałami  

i paragrafami nie powodującego zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta w kwocie  

172 122 zł. 

 



15 

 

Protokół Nr XI sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 31maja 2011 r. 

W autopoprawce do projektu uchwały na podstawie decyzji budżetowej Wojewody 

Lubelskiego z dnia 17 maja 2011 r., proponuje się zwiększyć budżet po stronie dochodów i 

wydatków o kwotę 808 zł w dziale – Rolnictwo i łowiectwo, rozdział – Pozostała działalność.   
Ponadto proponuje się przesunąć środki w wydatkach budżetowych z działu 750 – Administracja 

publiczna, rozdział 75023 – Urzędy miast w kwocie 10 000 zł  na dział 851 – Ochrona zdrowia, 

rozdział 85111 - Szpitale, z przeznaczeniem na dotację celową na dofinansowanie remontu 

budynku szpitala.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 13 głosów, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/36/2011 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej Miasta Dęblin na 2011 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11b. 
Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w wyniku dokonanych dotychczasowych 

zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok, dostosowano wieloletnią prognozę finansową do 

aktualnego budżetu na 2011 rok.  

Dodano nowe przedsięwzięcie wieloletnie w postaci projektu unijnego na szkoły „Wyrównywanie 

szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic 

w jakości usług edukacyjnych”. Projekt obejmuje lata 2011-2012. 2011 rok – 196 359 zł, 2012 rok 

– 62 640 zł.  

Zmniejszono o kwotę 100 000 zł przedsięwzięcie – Rewitalizacja centrum miasta, ze 

względu na to, że wniosek nie przeszedł jeszcze wszystkich ocen kwalifikacyjnych do 

dofinansowania i prawdopodobnie realizacja finansowa tej inwestycji zostanie przesunięta na 

następny rok. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/37/2011 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11c. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na realizację zadań z 
zakresu bezpieczeństwa publicznego. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że Komendant Powiatowy Państwowej 

Straży Pożarnej w Rykach zwrócił się z wnioskiem o udzielenie wsparcia finansowego na zakup 

specjalnego samochodu ratowniczo-rozpoznawczego. Pojazd będzie wykorzystywany do przewozu 

ratowników i specjalistycznego sprzętu do rozpoznania zagrożeń oraz prowadzenia działań 
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ratowniczych – głównie podczas powodzi i lokalnych podtopień. Samochód będzie wyposażony w 

hak umożliwiający holowanie przyczep z pompą wysokiej wydajności lub ratunkowej łodzi 

motorowej. Terenowy napęd oraz duży prześwit umożliwi kontrolowanie stanu wałów, dowóz 

ratowników i worków z piaskiem w celu wykonania doraźnych uszczelnień i napraw obwałowań. 
Koszt zakupu będzie wynosił około 140 tys. zł, natomiast nasz udział wynosiłby 10 tys. zł. Środki 

te zostały ujęte w budżecie miasta, natomiast przepisy prawa wymagają, aby dodatkowo została 

podjęta uchwała o pomocy finansowej. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/38/2011 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ryckiemu na realizację zadań z zakresu bezpieczeństwa publicznego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11d. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie 
realizacji zadania pod nazwą „Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od drogi 
krajowej Nr 17 do drogi krajowej Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin”. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że stosownie do zapisów ustawy o 

finansach publicznych jednostki samorządu terytorialnego mogą udzielać sobie nawzajem pomocy 

finansowej i rzeczowej, po wyrażeniu zgody w formie uchwały przez organy uchwałodawcze tych 

jednostek. Kwota 91 435,35 zł została zabezpieczona w projekcie budżetu Miasta na 2011 rok i na 

wniosek Miasta Dęblin zostanie rozliczona po zakończeniu przedmiotowej inwestycji.  Zadanie o 

łącznej wartości 6 754 031,86 zł jest realizowane przy współfinansowaniu środkami pozyskanymi z 

„Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 2007-2013”. W ramach 

zadania w Dęblinie zostanie przebudowana ul. M. Konopnickiej i Lipowa.   

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/39/2011 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą „Kompleksowa przebudowa 

infrastruktury drogowej od drogi krajowej Nr 17 do drogi krajowej Nr 48 w miastach Ryki i 

Dęblin”. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11e. 
Uchwała w sprawie zmiany Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Miasta Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 
Dęblin na rok 2011. 
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Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że projekt uchwały dotyczy zdjęcia 10 

tys. zł z programu narkomanii i zwiększenia o 10 tys. na program przeciwdziałania alkoholizmowi, 

a zatem dostosowania obu programów do zapisów budżetowych Miasta. Jest tak dlatego, ponieważ 
oba programy były przyjęte przez Radę wcześniej niż budżet, a komisje pracując nad projektem 

budżetu tak właśnie ustaliły. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/40/2011 w sprawie zmiany Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2011. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11f. 
Uchwała w sprawie opłaty za świadczenia realizowane w miejskich przedszkolach 
prowadzonych przez Miasto Dęblin. 
 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej – Czesław Matysek poinformował, 

że nowelizacja ustawy o systemie oświaty wymusza do 31 sierpnia br. uaktualnienie uchwał z tego 

zakresu. Rada Miasta ustala opłaty za świadczenia w prowadzonych przez miasto przedszkolach z 

uwzględnieniem bezpłatnego nauczania i wychowania w zakresie co najmniej podstawy 

programowej wychowania przedszkolnego. W myśl orzecznictwa sądowego świadczenia, za które 

przedszkola publiczne mają prawo pobierać opłaty muszą być skonkretyzowane w celu realizacji 

zasady ekwiwalentności tych świadczeń i opłat. Zgodnie z tą zasadą opłaty można pobierać za 

konkretne świadczenia przekraczające podstawę programową wychowania przedszkolnego, a 

wysokość opłat winna odpowiadać zakresowi świadczeń z których dziecko korzysta.  Zakres 

udzielanych przez przedszkole odpłatnych świadczeń zostanie szczegółowo określony w umowie 

cywilno prawnej zawartej pomiędzy rodzicami (prawnymi opiekunami) dziecka a dyrektorem 

przedszkola publicznego 

Zgodnie z projektem uchwały rodzice za jedną godzinę korzystania przez dziecko z usług 

obejmujących świadczenia wykraczające ponad podstawę programową, świadczoną poza czasem 

przeznaczonym na jej realizację, będą uiszczali opłatę zgodną z przyjętą uchwałą.  
 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/41/2011 w sprawie opłaty za świadczenia realizowane w 

miejskich przedszkolach prowadzonych przez Miasto Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Ad. pkt 11g. 
Uchwała w sprawie przyjęcia aktualizacji „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów 
zawierających azbest dla Miasta Dęblin na lata 2011 – 2032”. 
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Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w związku ze zmianami jakie 

nastąpiły w przepisach prawa, zaistniała konieczność opracowania aktualizacji programu usuwania 

azbestu. Obecnie jest wymóg uzyskania opinii Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w 

Lublinie, a także Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego. Bez zatwierdzenia 

programu Miasto nie mogłoby się starać o środki zewnętrzne - czy to unijne czy z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska. Jak do tej pory program zakłada bezpłatne usuwanie przez gminę 
azbestu. 

  

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/42/2011 w sprawie przyjęcia aktualizacji „Programu 

usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest dla Miasta Dęblin na lata 2011 – 2032”. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11h. 
Uchwała w sprawie nabycia zabudowanej działki nr 4080/72 położonej przy ul. Rogowskiego 
w Dęblinie. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że działka 4080/72 na której znajduje 

się żłobek jest w zasobach mienia wojskowego. W momencie przekazania prowadzenia żłobka 

przez miasto nie była przekazana własność nieruchomości. Nieruchomość (działka i obiekt) były w 

użyczeniu, co miało zapewnić funkcjonowanie żłobka. Obecnie władze wojskowe doszły do 

wniosku, że warunek został spełniony i w rozmowach Agencja Mienia Wojskowego zgodziła się na 

przekazanie miastu obiektu i działki. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym na 

nabycie majątku (nawet, gdy jest to nieodpłatne) musi wyrazić zgodę Rada Miasta w formie 

uchwały.  

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/43/2011 w sprawie nabycia zabudowanej działki nr 4080/72 

położonej przy ul. Rogowskiego w Dęblinie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11i. 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 3 lat. 
 
Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poprosił o wycofanie projektu uchwały z porządku 

obrad sesji. Radni przychylili się do wniosku. 
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Ad. pkt 11j. 
Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Dęblin. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w związku z ponownym objęciem obowiązków 

Burmistrza Miasta od dnia 9 maja – Rada Miasta powinna ponownie podjąć uchwałę o ustaleniu 

wynagrodzenia. Wynagrodzenie zostało zaproponowane na takim samym poziomie, jak było 

wcześniej. 

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/44/2011 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11k. 
Uchwała w sprawie nabycia działek pod drogę przy ulicy Okrzei w Dęblinie. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że projekt uchwały dotyczy nabycia 

działek pod drogę przy ulicy Okrzei na odcinku od ulicy Stężyckiej w stronę wału wiślanego. 

Zgodnie z przyjętymi zobowiązaniami wobec Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń 
Wodnych, że wykonamy dokumentacje techniczną budowy drogi dojazdowej do wału a w zamian 

na podstawie tej dokumentacji Wojewódzki Zarząd w ramach modernizacji wału 

przeciwpowodziowego na Wiśle wykona z własnych środków tą drogę. Taka dokumentacja została 

wykonana, ale działka stanowiąca pas drogowy jest węższa niż przewiduje dokumentacja i dlatego 

konieczny jest wykup nieruchomości do zasobów miasta.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/45/2011 w sprawie nabycia działek pod drogę przy ulicy 

Okrzei w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 11l. 
Uchwała w sprawie wyrażenia zaniepokojenia dalszą realizacją „Strategii Konsolidacji i 
Wspierania Rozwoju Polskiego Przemysłu Obronnego w latach 2007-2012” w zakresie 
włączenia Wojskowych Zakładów Inżynieryjnych S.A. w Dęblinie i Wojskowych Zakładów 
Lotniczych Nr 1 S.A. Oddział w Dęblinie oraz ich konsolidacji z grupą Bumar.  
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poprosił o przesunięcie tego punktu, ponieważ na 

sesję zapowiedzieli się przedstawiciele Wojskowych Zakładów Inżynieryjnych. 

Ponieważ radni nie wyrazili sprzeciwu, przystąpiono do następnego punktu. 
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Ad. pkt 12. 
Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Komisji Samorządu i Porządku Publicznego – Roman Anyszkiewicz 
poinformował, że w dniu 12 maja br. Komisja podzieliła środki finansowe w kwocie 20 tys zł 

zabezpieczone w budżecie miasta dla zarządów osiedlowych. Jak w roku poprzednim, Komisja 

brała pod uwagę ilość mieszkańców zamieszkujących w danym osiedlu.  

Poniższa tabela przedstawia podział środków na osiedla w 2011 roku: 

 

l.p. osiedle kwota 

1.  Lotnisko 3.500 zł 

2.  Wiślana 2.500 zł 

3.  Mierzwiączka 1.900 zł 

4.  15 pp „Wilków” 1.400 zł 

5.  Staszica 1.350 zł 

6.  Michalinów 1.300 zł 

7.  Jagiellońskie 1.050 zł 

8.  Wiślana-Żwica 1.050 zł 

9.  Starówka   900 zł 

10.  Irena   800 zł 

11.  Żdżary   800 zł 

12.  Rycice   700 zł 

13.  Masów   650 zł  

14.  Pułaskiego   550 zł 

15.  Podchorążych   550 zł 

16.  Stawy   500 zł 

17.  Młynki   500 zł 

 
 

� Radny Mieczysław Grobel: 
− prosił o poprawienie chodnika na cmentarzu komunalnym, który jest w bardzo złym stanie, 

a gwarancja na naprawy poinwestycyjne już się zakończyła. 

 

� Radny Krzysztof Karbowski: 
− wręczył Burmistrzowi pamiętnik PTT, w którym zawarte jest sprawozdanie tej organizacji. 

− zaproponował wprowadzenie do zbliżających się Dni Dęblina wprowadzenie kolejnych już 
II Dęblińskich Dni Zrównoważonego Transportu ze znakowaniem rowerów, uzyskiwaniem 

karty rowerowej, czy motorowerowej. Poinformował również, że odbędą się dwa rajdy: 

rowerowy i pieszy.  

− prosił Burmistrza o interwencję w sprawie podcięcia gałęzi drzew przy ul. Warszawskiej, 

ponieważ jego zdaniem są one bardzo brzydko obłowione; 
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− wnioskował o naprawy cząstkowe ulic tam gdzie ich nie dokonano, ze wskazaniem odcinka 

od strony ulicy Podchorążych przy włączeniu w ulicę 15 PPWilków; 

− poinformował że, od kiedy powiedział głośno o tym, że przed cmentarzem wojennym jest 

prawdopodobny pochówek żołnierzy rosyjskich zaczęto wywozić ziemię i wyrzucać 
różnego rodzaju odpady i rośnie dzikie wysypisko śmieci.   

 
Ad. pkt 13. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

� dla radnego Ryszarda Karpińskiego: 

− oznakowanie ulic Lipowa i Konopnickiej znakiem „strefa zamieszkania” – rozmawiałem w 

tej sprawie ze Starostą i zarządem dróg powiatowych - i oni są zdania, że oznakowanie jest 

według zatwierdzonego projektu organizacji ruchu – dla mnie to też jest to nie do przyjęcia, 

ale chyba to jest możliwe i według mnie jest to podwyższenie prędkości a nie obniżenie. 

Natomiast wniosek złożony na piśmie zostanie przekazany zarządcy drogi; 

− niewidoczne rondo na skrzyżowaniu ulic Lipowej i Tysiąclecia – zarówno rondo przy Forcie 

jak i na skrzyżowaniu Lipowej i Tysiąclecia jest oznakowane w sposób prawidłowy nowymi 

odblaskowymi znakami „ustąp pierwszeństwa przejazdu” i „ruch okrężny”. Znaki 

postawione są również w sposób dla każdego widoczny, ale przyjmuję wszelkie uwagi 

odnośnie tej inwestycji, ponieważ odbioru jeszcze nie było i wszystkie zostaną przekazane. 

Uwagi proszę zgłaszać do naczelnika Wydziału Rozwoju Miasta. 

− jeśli chodzi o projekt „e-Dęblin” rozwój społeczeństwa informacyjnego” – nie uważam tej 

inwestycji za sztandarową; sztandarowa inwestycja – to Wiślana-Żwica; nie było żadnego 

show na otwarciu; gdzie podziały się laptopy – wyjaśniam, że laptopy nie zostały zakupione 

dla radnych; laptopy zostały zakupione na wyposażenie tej sali, która była przewidziana, 

jako telecentrum wykorzystywane w trakcie szkoleń, prezentacji. Nie widzę problemu żeby 

radni korzystali w trakcie obrad z tych laptopów, jeśli jest taka potrzeba. Radni otrzymują 
materiały w wersji papierowej i chyba nie jest wygodnie ażeby na stole oprócz materiałów 

stały laptopy, ale jeśli taka będzie wola radnych – to tak będzie. Następnie Burmistrz 

pokazał wszystkim, gdzie są składowane laptopy na czas obrad sesji.    

− jeśli chodzi o folder zaprezentowany przez radnego – nie mam najmniejszego pojęcia skąd 

się wziął i kto jest jego wydawcą, na pewno nie jest wydawcą miasto Dęblin. Proszę nie 

przypisywać wszystkich rzeczy Burmistrzowi i miastu.     

� dla radnego Stanisława Kopacza: 

− podcięcie bardzo nisko rosnących gałęzi drzew przy chodniku drogi krajowej 48 – zostanie 

sprawa zgłoszona i załatwiona do 10 czerwca; 

− oględziny akacji w pobliżu przedszkola – po złożeniu wniosku dyrektorki przedszkola o 

wycięcie drzewa, zostanie wysłany pracownik w celu jego oględzin.  

� dla radnego Mirosława Krawczaka: 

− zły stan drogi rowerowej wzdłuż ulicy Spacerowej na odcinku Ogrodów Działkowych – 

temat ciągnie się już od dawna, miasto nie jest odpowiedzialne za stan ścieżki, ja nie czuję 
się winny – proponuję zaprosić starostę, który by się definitywnie wypowiedział w tym 

temacie, ponieważ co roku jest nowy termin usunięcia usterek; nie sądzę aby traktor był 

winny osuwania się ścieżki, po prostu źle jest wykonane podłoże a i materiał nie jest taki 

jaki powinien być i dlatego tak się dzieje; z tego co wiem obowiązują nadal ustalenia 

podjęte przy przeglądzie gwarancyjnym ostatecznym, gdzie wykonawca zobowiązał się, że 

jeszcze raz przełoży nawierzchnię na swój koszt, natomiast powiat zobowiązał się do 

wzmocnienia skarpy na odcinku gdzie nawierzchnia się osuwa, czyli na odcinku Ogródków 

Działkowych; 
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− wywóz skratek na starą oczyszczalnię przy ulicy Spacerowej – zostało wystosowane pismo 

do Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej o zakazie wywozu skratek, były 

zapewnienia, że nie są wywożone ale nie mam podstaw nie wierzyć panu radnemu, więc 

zostanie to skontrolowane; 

− na osiedlu nie ma pomalowanych przejść dla pieszych – przejść dla pieszych nie ma 

pomalowanych na terenie całego miasta i na dzień dzisiejszy nie ma środków na zlecenie 

malowania czy oznakowania poziomego na drogach gminnych, ale brak pasów nie 

wyklucza przejścia, jest oznakowanie pionowe, które obowiązuje i można poruszać się na 

ogólnych zasadach; 

− barierka przy schodkach do amfiteatru – zobowiązałem się, że przejście zostanie 

zabezpieczone, ażeby nie można było tamtędy przechodzić do czasu wykonania schodków i 

zostanie to w najbliższym czasie wykonane; 

− dziura na wjeździe przy wiadukcie – jest to fragment drogi niczyjej, ale postaramy się, aby 

w najbliższym czasie zostało to naprawione. 

� dla radnej Danuty Krajewskiej: 

− wykonanie przejścia dla pieszych z ulicy Ogrodowej przez ulicę 1 Maja – wniosek był już 
składany i obecnie zostanie ponownie wysłany monit do zarządu dróg powiatowych o 

wznowienie malowania przejść dla pieszych; 

− przegląd placu zabaw na osiedlu - w niektórych osiedlach przegląd został już zrobiony, w 

innych nie, ale będzie kontynuowany i jeśli jest coś, co zagraża bezpieczeństwu, nie nadaje 

się do dalszej eksploatacji, zostanie usunięte; 

− ustawienie na placu zabaw tablicy z regulaminem korzystania z placu zabaw – nie jestem 

przekonany, że ktoś, kto korzystał niewłaściwie z placu zabaw, zacznie z niego korzystać 
właściwie po ustawieniu regulaminu, ale będziemy starać się wygospodarować środki na 

postawienie regulaminów na poszczególnych placach zabaw; 

− utwardzenie boiska na osiedlu Jagiellońskim asfaltem lub betonem – nie ma tego zadania w 

budżecie na ten rok i nie ma możliwości wykonania remontu boiska, ale chciałbym zwrócić 
uwagę, że niedaleko na Fortach jest boisko do koszykówki i tłoku tam nie ma.  

− utwardzenie ulic na osiedlu - został zakupiony z Kolei materiał do utwardzania dróg i w 

dużej części zostanie przeznaczony na osiedle Jagiellońskie; 

− czy istnieje realna możliwość wykonania ciągu pieszego przy ulicy Kazimierza 

Jagiellończyka – nie ma tego zadania w budżecie w bieżącym roku, ale też uważam, że 

chodnik jest tam potrzebny. 

� dla radnego Witolda Kleczkowskiego: 

− budowa boisk na pozostałych osiedlach – nie będziemy budować boisk na każdym osiedlu, 

tam gdzie ich nie ma - mogą powstać place zabaw, czy prowizoryczne boiska; miasto 

zrobiło i robi bardzo dużo, żeby powstały otwarte duże boiska; natomiast, jeśli chodzi o 

koszenie trawy na boisku, to jestem zdania, że boisko, na którym zdążyła wyrosnąć duża 

trwa, nie jest używane, po prostu na nim się nie gra; 

− zabezpieczenie chodnika przed zdewastowaniem – zabezpieczenie zostanie wykonane.      

� dla radnego Mieczysława Grobla: 

− poprawienie chodnika na cmentarzu komunalnym – chodnik był solidnie wykonany, 

zostanie sprawdzony jego stan obecny a gwarancja inwestycyjna już się zakończyła. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− wprowadzenie do zbliżających się Dni Dęblina II Dęblińskich Dni Zrównoważonego 

Transportu – proszę ten wniosek przekazać zespołowi, który zajmuje się organizacją Dni 

Dęblina; 

− nie wszędzie wykonane naprawy cząstkowe ulic – gminne drogi zostały wyremontowane 

grysem w całym mieście jako pierwsze, a odcinek, o którym mówi radny, należy do dróg 

krajowych (skrzyżowanie jest na połączeniu dróg krajowych i wojewódzkich); 
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− wywożenie ziemi i innych odpadów na Balloną – jeśli chodzi o wywóz ziemi - była na to 

moja zgoda, natomiast, jak to zwykle bywa przy tej okazji, zaczęły się pojawiać inne 

odpady, między innymi gruz; było już zgłoszenie na policję; ale proceder wywożenia śmieci 

pojawia się w całym mieście, między innymi na ulicy Żabiej, Podchorążych, wszędzie gdzie 

są tereny gminne, bo za wywóz trzeba płacić. Natomiast, jeśli chodzi o przypuszczalny 

pochówek zamordowanych w dęblińskiej twierdzy - takich miejsc w całym Dęblinie jest 

dużo, ale nie możemy z miasta zrobić cmentarzyska, trzeba uhonorować zamordowanych i 

takim miejscem jest teren przy pomniku 15 Pułku Piechoty Wilkowa; będziemy też chcieć 
przy pomocy pozyskanych środków zrobić jedno miejsce pamięci, które godnie upamiętni 

zamordowanych w dęblińskiej twierdzy.  

 

Przewodniczący Rady Miasta dodał w sprawie wniosku o namalowanie przejścia dla pieszych z 

ulicy Ogrodowej na ulicę 1 Maja – jest to mój wniosek z poprzedniej kadencji. Wniosek ten był 

realizowany w następujący sposób: spotkaliśmy się we trzech: radny Waldemar Jakubik, dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych oraz ja ; pokazałem, w którym miejscu to przejście powinno być. Tak 

zostałem zrozumiany, że to przejście jest zrobione, ale z jednej strony ulicy Ogrodowej na drugą, 
równolegle do rzeki Irenki (jest nawet oznaczenie pionowe); próbowałem do tego tematu dojść, ale 

nie zdążono go już zrealizować. 
 

Radny Ryszard Karpiński ustosunkowując się do odpowiedzi Burmistrza powiedział, że jego 

pierwszy wniosek nie dotyczył oznakowania rond, tylko wykluczania się dwóch znaków: strefy 

zamieszkania ze znakiem D40; odnośnie drugiego wniosku – występował w trosce o dobro wspólne 

i przykro mu jest, że jest odbierany jako złośliwy; co do trzeciego wniosku dotyczącego folderu 

powiatu rycko-garwolińskiego – nie twierdzi, że Urząd Miasta Dęblin był wydawcą tego folderu, 

zapytał tylko czy Burmistrz na wiedzę na ten temat.    

 

Burmistrz Miasta – odnośnie folderu, odpowiedziałem bez komentarza, że nic mi nie wiadomo na 

jego temat, natomiast rozumiem troskę pana radnego o to czy majątek gminny jest właściwie 

wykorzystywany i rozumiem, że przekonałem, że nic złego z majątkiem się nie dzieje, natomiast 

odnośnie znaku – powiedziałem, że również uważam, że nie powinno być takie oznakowanie w 

tamtym miejscu, ale zaznaczyłem, że nie znam się na oznakowaniach na tyle żeby na ich temat 

dyskutować.  
 

Wiceprzewodniczący Rady – Witold Kleczkowski zadał pytanie, czy zostały udzielone wszystkie 

odpowiedzi na zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 

 

Ad. pkt 11l. 
Uchwała w sprawie wyrażenia zaniepokojenia dalszą realizacją „Strategii Konsolidacji i 
Wspierania Rozwoju Polskiego Przemysłu Obronnego w latach 2007-2012” w zakresie 
włączenia Wojskowych Zakładów Inżynieryjnych S.A. w Dęblinie i Wojskowych Zakładów 
Lotniczych Nr 1 S.A. Oddział w Dęblinie oraz ich konsolidacji z grupą Bumar.  
 

Wiceprzewodniczący Rady – Witold Kleczkowski powitał przybyłych na sesję prezesa Zarządu 

Wojskowych Zakładów Inżynieryjnych – Konrada Golczaka i przewodniczącego Komisji 

Zakładowej NSZZ „Solidarność” – Artura Wolniarczyka.  

 

Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk powiedział, że w dniu wczorajszym zgłosili się do 

niego przedstawiciele związków zawodowych Wojskowych Zakładów Inżynieryjnych, którzy są 
zdania, że w ramach ogólnopolskiego programu konsolidacji, wspierania polskiego przemysłu 

obronnego będzie ograniczać się ich samodzielność. Podjąłem decyzję o przedstawieniu sprawy na 

sesji Rady Miasta, aby Rada zajęła stanowisko w tej sprawie. Przygotowałem projekt uchwały w 
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oparciu o dokumenty przedstawionych przez przedstawicieli popierający stanowisko zakładu i 

związków zawodowych i negatywny w stosunku do przejścia WZInż pod grupę Bumar. Uchwała 

zostałaby doręczona: prezydentowi RP, do sejmu, senatu, MON-u, parlamentarzystom 

województwa lubelskiego. 

 

Głos zabrał Artur Wolniarczyk – odczytał petycję, z jaką związki zawodowe zwróciły się do 

władz miasta z prośbą o poparcie w walce, którą zakład prowadzi od dłuższego czasu o 

przetrwanie. 

 

Wiceprzewodniczący Witold Kleczkowski powiedział, że jest przedstawicielem drugiego dużego 

zakładu zbrojeniowego w Dęblinie – Wojskowych Zakładów Lotniczych Nr 1 SA Oddział w 

Dęblinie i poprosił o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały po nazwie „WZInż” nazwy 

„WZL Nr 1 SA O/Dęblin”.  Wyjaśnił, że wspólnie z przedstawicielami WZInż protestowali pod 

Urzędem Rady Ministrów; w dniu 17 maja miały odbyć się rozmowy z przedstawicielami 

wszystkich jedenastu wojskowych przedsiębiorstw remontowo produkcyjnych z przedstawicielami 

MON-u, Ministerstwa Skarbu, Ministerstwa Gospodarki i prezesem Bumaru – Nowakiem, niestety 

ma spotkanie przybyli tylko przedstawiciele MON, którzy próbowali uspakajać, ale wiemy, że 

firma Bumar ma bardzo duży dług, co stanowi duże zagrożenie dla wchłanianych zakładów, że 

zostaną poddane głębokiej restrukturyzacji w wyniku, której pracownicy stracą pracę, zakład 

zostanie zlikwidowany a majątek sprzedany na poczet potężnego długu.    

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że treść projektu uchwały jest jak najbardziej 

merytoryczny, przekonuje go, że jeśli upadnie grupa Bumar, upadną też i nasze zakłady i dobrze 

jest, jeśli po podjęciu uchwała zostanie przesłana dodatkowo do kancelarii premiera i ministra 

Skarbu Państwa. W przekonaniu Przewodniczącego wysłanie uchwał do tych kancelarii na pewno 

pomoże. Dodał również, że działania władz miasta skierowane są na utrzymanie zakładów pracy, 

które są na terenie naszego miasta - będziemy wspierać i jestem przekonany, że Rada przychyli się 
do treści uchwały.  

 
Prezes WZInż – Konrad Golczak dodał również, że interpelacja w tej sprawie została przedłożona 

premierowi przez posłów, którzy aktywnie wspierają działania zakładu. Celem wprowadzenia 

spółek do grupy Bumar jest nic innego jak jej finansowanie, zmniejszenie stopnia zadłużenia 

kapitału oraz przejęcie zysku. Największe spółki WPRP, a jest ich 11 generują taki sam zysk, jaki 

posiada cała grupa Bumar, podczas gdy mają o połowę mniejszy kapitał. Każda ze spółek jest 

rentowna i przynosi dochód. Z nieoficjalnych informacji wiemy, zakłady w Poznaniu i Dęblinie 

mają być w ciągu kilku lat zlikwidowane a ich kapitał przeksięgowany. 

 

Wiceprzewodniczący Kleczkowski dodał, że jak podkreślił prezes, żadna ze spółek WPRP nie jest 

„pod kreską”, natomiast z 24 spółek będących w grupie Bumar 11 ( w porywach 15) jest „nad 

kreską”. Pozostałe przynoszą straty i coś trzeba z tym zrobić; pomysł padł taki, żeby odbyło się to 

kosztem spółek WPRP; drugą sprawą to jest „kontrakt malezyjski”, na którym Bumar poniósł 

katastrofalną stratę i który ciągnie się za nim cały czas i trzeba go spłacić.    
 

Ponieważ nie było więcej osób chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania uchwały. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XI/46/2011 w sprawie wyrażenia zaniepokojenia dalszą 
realizacją „Strategii Konsolidacji i Wspierania Rozwoju Polskiego Przemysłu Obronnego w latach 

2007-2012” w zakresie włączenia Wojskowych Zakładów Inżynieryjnych S.A. w Dęblinie i 

Wojskowych Zakładów Lotniczych nr 1 S.A. Oddział w Dęblinie oraz ich konsolidacji z grupą 
Bumar. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 14. 
Zatwierdzenie protokołów z VII, VIII, IX i X sesji Rady Miasta. 
 
Ponieważ nie wpłynęły do protokółów z VII, VIII, IX i X sesji Rady Miasta uwagi ani wnioski, 

Wiceprzewodniczący Kleczkowski zgłosił wniosek o ich wspólne zatwierdzenie. Radni nie wyrazili 

sprzeciwu, przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem protokółów z VII, VIII, IX i X sesji Rady 

Miasta było 14 radnych, jednogłośnie. Rada Miasta przyjęła protokóły z VII, VIII, IX i X sesji. 

 
Ad. pkt 15. 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak zamknął 
obrady XI sesji Rady Miasta Dęblin.  

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  

 

Regina Rodzik  

 

 


